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ZIEMIA KŁODZKA (inf. zewn.). Rozbieżności w spojrzeniu na przebieg odcinka przyszłej drogi S8
przez gminę Kłodzko wyrażone przez jej  protestujących mieszkańców oraz przyszłego inwestora
spowodowały decyzję GDDKiA o podzieleniu jej na dwa odcinki. I tak Generalna Dyrekcja Dróg
Krajowych i Autostrad, aby zachować tempo procesu inwestycyjnego, zamierza wystąpić do końca
czerwca br. do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska we Wrocławiu o wydanie decyzji o
uwarunkowaniach środowiskowych dla odcinka Ząbkowice Śląskie - Bardo (Przyłęk), zaś w następnej
kolejności dla odcinka Bardo (Przyłęk) -  Kłodzko. Do tego czasu powinno rozstrzygnać się,  jaki
przebieg ekspresówka będzie miała przez gminę Kłodzko, tzn., czy pobiegnie tunelem przez Góry
Bardzkie (wariant A4), czy wokół nich (wariant A2), m.in. przez Jaszkówkę i Podzamek. GDDKiA
deklaruje wykonanie inwestycji w całości pomiędzy Kłodzkiem i Magnicami, na odcinku około 80 km.

Wójt gminy Kłodzko Zbigniew Tur razem z przedstawicielami komitetu protestacyjnego w najbliższy
poniedziałek, 1 lutego, weźmie udział w spotkaniu z dyrektor wrocławskiego oddziału GDDKiA Lidią
Markowską. Jego tematem będzie wspomniany przebieg S8 w obrębie Gór Bardzkich.
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